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ZAPISNIK 

S 11. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

11. sjednica VMO Svilno održana je 17.09.2015. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renato Klovar, predsjednik VMO 
- Zoran Krndija, zamjenik predsjednika VMO 
- Kristina Mican, članica VMO 
- Vladimir Mišković, članica VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Dean Barić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 10. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Prijedlozi programa rada Vijeća za 2016. godinu - obavijest 
2. Razno 

 
 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 



AD 1 
 
Predsjednik Vijeća g. Renato Klovar obavijestio je prisutne da na idućoj sjednici u listopadu 
Vijeće mora odlučiti koje će programe provoditi u 2016. godini. Rok za predaju programa je 
20. listopad 2015. god. Vijećnici su u materijalima za sjednicu dobili upute o izradi i 
financiranju programa.  
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 
 
 
 

AD 2 
 
Tajnica je upoznala Vijećnike sa zahtjevom grupe građana za uvođenje mini bus linije koja bi 
povezivala Ulicu Grbaste sa Ulicom Svilno. Budući je već ranije dostavljen zahtjev za 
uvođenje linije preko Gornje Vežice, predloženo je da se sastanu vijeća MO Gornja Vežica, 
Orehovica i Svilno te da zajedno pošalju zahtjev Gradu Rijeci za uvođenje linije koja bi 
povezivala Rijeku – Vežicu – Ulica Svilno. 
 
Nakon rasprave o tekućoj komunalnoj problematici Vijeće je odlučilo poslati slijedeće dopise: 
 

1. Rijeka promet – postavljanje zaštitne ograde u Ulici Grbaste između kućnih brojeva 
31 i 34 te na glavnom skretanju za Ulicu Grbaste, iznad autobusne stanice 
 

2. OGU za komunalni sustav– zahtjev za premještanje kontejnera sa lokacije Tutnovo 
zapadno od kbr 82 na novu lokaciju malo južnije na proširenju javne površine 
 

3. KD Čistoća – reklamacija na datume postavljanja baja za krupni otpad, zatražiti da se 
baje rasporede na sve mjesece u godini 
 

 
 
 
Zaključak: 
Vijeće je sve navedeno primilo na znanje. 
 

 

 

 

 

 

 

  

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Svilno: 

Kristina Dumić Červar Renato Klovar 
 


